



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road
Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

4 January 2017

Dear parents, alumni and friends,

Happy New Year! I am delighted to share the exciting news with you that Raimondi College is approaching its diamond jubilee. To commemorate this special occasion, we will launch a series of activities with dual purposes: to celebrate the founding of Raimondi College 60 years ago and to introduce a new facelift of the College by raising funds for Raimondi Alumni Association (RAA) Foundation, which dedicates relentless effort to enhance school facilities and support small class teaching.

We will kick off our 60th anniversary celebration by a walkathon, 'Walk in Unity' to be held on **25 February 2017**. The trail of the Walk starts from Raimondi College Primary Section and ends at Raimondi College which signifies the growing path of Raimondians, from children to young men and women. We hope to build on the established foundation and to equip our students to excel in the demanding and rapidly changing 21st century.

While we are always grateful to our alumni, parents and friends for your past support, we are obliged to appeal yet again for your ongoing commitment to our Fundraising Campaign. The epic of the journey will enable the school to move forward and transform for the better to honour the past efforts and contribution of our predecessors. Embracing the core values of Catholic education: truth, justice, love, life and family, we are committed to going forward in faith and celebrating 60 years of God's grace.

Your generous contribution will be invaluable in allowing us to realise our aspirations and future vision. We thank you in advance for the unwavering love and support. Let us all continue to walk in unity and fly beyond boundaries, making our quest a formidable miracle in the foreseeable future. May God bless you all.

Yours sincerely,

Ms. Louisa Lo
Chief Principal



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road
Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725

<http://www.raimondi.edu.hk>

各位親愛的家長、校友及各界友好：

祝各位新年快樂！我懷著感恩和欣喜的心情告訴大家，高主教書院將邁向六十周年鑽禧校慶。為了迎接這個特別的日子，本校將展開一系列慶祝活動，揭開序幕的是由校友會舉辦的步行籌款—『高瞻行』！是次活動意義重大：一為校友會基金籌款，用以優化校園設施，為同學提供一個安全、愉快的學習環境；二為小班教學籌募經費，以活動教學方式培養學生積極自主學習的精神。

『高瞻行』將於二零一七年二月二十五日（星期六）舉行。籌委會特意挑選由司徒拔道小學部出發，途經寶雲道，以羅便臣道中學部為終點。此段路程象徵著高主教學生的成長歷程，在堅實的基礎上，讓我們回顧過去，展望將來，為應對二十一世紀急劇的變化，裝備自己，再攀高峯！

在此，我謹向校友會各成員致敬，憑藉你們努力不懈、鍥而不捨的精神，為高主教書院奠下堅實的基礎。另一功不可沒的當然是我們的家長，全賴你們的熱心支持，在家校緊密合作的前提下，學校的發展方能更進一步。為慶祝高主教書院踏入鑽禧之年，同時亦為日後校務發展籌募經費，本人現誠邀各位校友、家長踴躍參與『高瞻行』步行籌款活動，為母校齊心協力，共襄善舉。

要知道成功非僥倖，面對荊棘前路，我們深信只要能堅守天主教教育的五個核心價值，定能達致「堅毅共融，飛越高峯！」的目標。

主佑大家！

高主教書院總校長

盧詠琴 謹啓

二零一七年一月四日